
 

  

 

  

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Θεσσαλονίκη 01/06/2021 
 

Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 
  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
ΘΕΜΑ: «Αποπεράτωση του ημιτελούς γηπέδου του Ευόσμου» 
 
 
 
Κυρία και κύριε Υπουργοί, 
 
Προ 17 ετών, ξεκίνησε να χτίζεται το γήπεδο Ευόσμου, το οποίο περιλάμβανε γήπεδο 
ποδοσφαίρου, κλειστό γυμναστήριο, κολυμβητήριο με πισίνα ολυμπιακών διαστάσεων, 
ταρτάν με οκτώ διαδρόμους και κερκίδες 8.000 θέσεων καθήμενων, με ανελκυστήρες, 
κάτωθεν των οποίων υπάρχει χώρος 12.000 τ.μ. Το άνω έργο για αδιευκρίνιστους λόγους 
διεκόπη ξαφνικά και έκτοτε χάσκουν οι σκελετοί των κερκίδων και των ανωτέρω 
κατασκευών, φθειρόμενοι από τον χρόνο. Ο Δήμος Ευόσμου είναι ο δεύτερος σε μέγεθος 
πληθυσμού στη Μακεδονία και αντιμετωπίζει, λόγω του πληθυσμού του, μεγάλη ανάγκη  
προς εξεύρεση γηπέδων, διότι τα υπάρχοντα δεν επαρκούν για αγώνες και προπονήσεις 
των διαφόρων αθλητικών ακαδημιών. Με την ολοκλήρωση του ανωτέρου ημιτελούς έργου 
οι κάτοικοι του Ευόσμου θα εξυπηρετηθούν, όπως και όλη η Δυτική Θεσσαλονίκη. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Πόσα χρήματα διατέθηκαν για τη μελέτη του έργου του γηπέδου του Ευόσμου, καθώς 
και για τη μέχρι τώρα ημιτελή κατασκευή του;  
 
2. Για ποιον λόγο δεν αποπερατώθηκε, ακόμα, το ανωτέρω έργο; 
 
3. Προτίθεσθε, σε συνεργασία με τον Δήμο Ευόσμου, να επισπεύσετε και να 
ολοκληρώσετε το ημιτελές ως άνω αθλητικό έργο για το όφελος των κατοίκων των 
περιοχών του Ευόσμου και της Δυτικής Θεσσαλονίκης; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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